
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

12 Februari 2024 kl 17.30 via Zoom 

 

 

Närvarande: Tobias Brask, Karin Wennström, Caroline Prabert, Gustaf 

Lindskog, Gunnar Ericsson, Ann-Louise Abbestam, Kjell Frunck, Martin Widin 

Förhinder: Lena Elisson 

Beslut och ”Att-göra-lista” i blått 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

förklarade mötet öppnat.  
 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 

3. Föregående protokoll från 2 september 2023 godkändes och lades till 

handlingarna. 
 

4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Gunnar Ericsson, att jämte 
ordföranden justera dagens protokoll. 

 
5. Sparkontot – Vi diskuterade placeringen av föreningens tillgångar. Idag 

har vi pengarna sparkonton med 2% ränta samt delar utan ränta. Olika 
förslag kom upp, självklart placeringar utan risk. Vi behöver ju heller inte 

ha alla  medel på samma bank. Martin fick i uppdrag att diskutera vidare 
med banken före nästa möte då vi kan ta ett beslut. 

 
6. Belysning av pilträdet på strandremsan nedanför 

Kungsbergsvägen – Vi har satt upp och bekostat belysningen för ca 7-8 
år sedan, efter godkännande från kommunen,. Den är vandalsäkrad, men 

då den nu slutat fungera, kan det vara ljuskällan som är slut. Vi beslutade 

att fråga kommunen om de kan laga den, såsom de gör med övrig 
belysning i området. Tobias felanmäler.  

 
7. Bänkar säsong -24 – Vi tog upp detta vid mötet med kommunen och de 

tar gärna emot förslag. Angående eventuell sponsring av bänkar, fick vi 
alla i uppdrag att tänka ut vilka företag vi skall kontakta och vilka platser 

vi tycker är lämpliga. Sänd förslag till Tobias, som samordnar och sänder 
till kommunen. 

 
8. Tångbryggan 

a. Ombyggnad – Kommunen har lämnat in förslag om ombyggnad 

av bryggan, som vi fått ta del av. Se bilaga. 



Några kommentarer från Gunnar:  

 Hur kommer nivån på den inre delen att göras, kommer den i nivå med 

befintlig brygga? 

Önskvärt att den inre delen får ungefär samma höjd som övriga bryggan och 

att anslutande inre brygga får en jämn slänt utan trappsteg. 

 När vi pratade med kommunen så framförde vi också att man skulle lägga 

stenar runt de nya betongrören så att barnens krabbfiske kan bestå, detta 

kanske ej ska vara med i ombyggnadsplanen men ska framföras till 

kommunen så man ej glömmer bort detta. 

 Sen hade jag också önskat att en permanent trappa ingått i ombyggnaden 

samt en breddning av den yttre plattformen där många badare vistas 

samtidigt. 

Svar från Tobias: 

 De jag fick till mig va att inre bryggan skall bli i nivå med den yttre och 

krabbrev ligger med i planen. Ett vid mittenbryggan och jag framförde även 

ett inre krabbrev där man sitter idag och fiskar. Håller med att en permanent 

trappa hade varit underbart. 

 

b. Rensa bort stenar nedanför trappen – Tobias sa att muddra och 

rensa för andra stenar vill/kan tyvärr inte kommunen utan tillstånd. 
Stillahavsostronet är boven. Vi är många som skadat oss på de 

sylvassa kanterna som trivs bra runt bryggan. Karin tyckte att vi 
ändå kan ifrågasätta detta, då kommunen ändå måste få tillstånd 

för ombyggnaden från Länsstyrelsen. Karin ringer Länsstyrelsen och 
diskuterar.  

 
c. Sponsring av badtermometer – Vi har diskuterat detta förut. Nu 

när vi närmar oss badsäsongen tar Tobias tag i detta. 
 

d. Fästena till vindskyddet saknas – fästena låg på stranden en 

dag. Tyvärr har de försvunnit nu. Gunnar köper material och 
tillverkar nya. 

 
e. Träinläggen till bänkarna saknas också – Detta tycker vi är 

kommunens sak att återställa. Tobias felanmäler. 
 

f. Livboj och fäste – saknas också. Tobias felanmäler. 
 

g. Hålbräda att hänga handdukar genom – Vi har tidigare 
diskuterat att ha något vid mittstegen för att hänga handdukar. 

Kommunen har ju sedan tidigare satt upp en hålbräda bredvid vårt 
vindskydd. Man skulle kunna ha ytterligare en hålbräda vid 

mittstegen. Gunnar köper material och tillverkar. 
 

h. Lilla stegen för småbarn längst in – Den var rostig och vi 

anmälde detta till kommunen som genast tog bort den. Tobias 
kontaktar kommunen för att höra om ny kommer upp i sommar, då 

ombyggnaden först sker efter sommaren. 
 

i. Fundamentet trasigt – Detta har vi tidigare påpekat för 
kommunen flera gången. Ligger nu i ombyggnadsplanen. 

 



j. Dykförbud, varning för grunt vatten – Vi har tidigare bett 

kommunen byta ut grodmansskylten (dykare med tuber) mot en 
korrekt skylt. Har ej skett. Skylten kostar ej mycket, så Tobias 

inköper skylt och byter. 
 

9. Grillning, lekar och strandstäd – Vi bokade lördagen den 11 maj kl 
10.30 för detta evenemang. (Kristi himmelsfärdshelgen) 

Aktiviteter: 
 Grillamästare – Gunnar 

 Invigning av bokhyllan – Ann-Louise 
 Strandstädning – vi tar med soppåsar 

 Tipspromenad – Ann-Louise 

 Anmälan – Vi sänder ut en påskhälsning där information och 
inbjudan finns med, inklusive vår mailadress för anmälan. 

 Karin, Ann-Louise och Caroline diskuterar detaljer och gör inköp. 
Vi utsåg Lena som reserv i hennes frånvaro. 

 
10. Bokhylla – Ann-Louise lämnade in idén till en bokhylla på stranden till 

kommunen och fick snabbt positivt gensvar från kommunen och tidningen 
(HD) ville intervjua. Mycket roligt. Den kommer sättas upp vid vid 

Tångbryggan den 11 maj. Ann-Louise tar kontakt med Hans Paganus på 
kommunen för att diskutera var vi får sätta den. Tanken är på väggen till 

omklädningsrummet, så att den får lite extra skydd av taket där. 
 

11. Busskur/regnskydd vid busshållplatsen vid Kungsbergsvägen – 
Ann-Louise, samt flera grannar till henne saknar en busskur vid 

Kungsbergsvägen. Det är ett stort upptagningsområde. Närmaste kurerna 

finns vid busstorget vid ICA och vid Rivera. Ann-Louise lämnar in ett 
medborgarförslag med Malenbo i ryggen. 

 
12. Påskhälsning – Ann-Louise skriver ihop en påskhälsning, där även 

inbjudan till grillningen den 11 maj inkluderas. 
 

13. Invasiva växter – Karin deltog på möte i biblioteket som 
Naturskyddsföreningen anordnade den 23 oktober 2023, och berättade 

om det. Caisa Eriksson från länsstyrelsen föreläste. Cajsa är samordnare 
för arbetet mot invasiva växter. Hon berättade om bekämpningen och vad 

som är viktigt för att vi ska lyckas. Johan Mårtensson, natursamordnare i 
kommunen deltog och Naturskyddsföreningen upplyste om hantering. 

Biblioteket var fullsatt. 
 

14. PFAS – Karin har följt debatten om PFAS. Nordvästra Skåne och södra 

Bjäre har haft problem med PFAS men då man nu tar Bolmenvatten, så 
har problemen försvunnit. Malens Andelsvatten har aldrig haft några 

problem med PFAS.  
 

15. Råttbekämpning – Karin talade med en person som kollade den 
elektroniska råttbekämpningen som numera finns. Man sänker ned en 

apparat i en brunn. Finns tex vid Nybovägen/Malenvägen och 
Malenvägen/Tångvägen. Råttorna åker sedan ut i med dagvattnet i 

Laholm (reningsverket i Allarp). 
 



16. Avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på nya 

järnvägsstationshuset – Kjell har talat med Hans Paganus som nu 
driver frågan med fastighetsägaren till stationshuset. Han hoppas att de 

ska få upp namnet Båstad på huset redan till sommaren.  
 

17. Övriga frågor 
Ann-Louise undrar om vi skall ansöka om hjärtstartare att ha placerad 

vid stranden. Det lär finnas 8 st i Båstad idag. Tex utanför systemet, 
Malenbadet och andra offentliga platser. Ann-Louise kontaktar 

räddningstjänsten och frågar vad som gäller. Utbildning krävs troligen. 
 

18. Nästa möte – Tisdag 16 april kl 17.30. Caroline sänder dagordning och 

Zoom-länk när det närmar sig 
 

19. Avslutning – Ordföranden tackade alla, samt förklarade mötet avslutat. 
 

 

Lund den 17 februari 2024 

 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Gunnar Ericsson        Tobias Brask, ordförande  


